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Insurance Terms and Conditions
	SMSA Liability
1. For non-insured shipment; SMSA maximum liability will be as follows:

a. For domestic shipment maximum compensation of EGP 100
b. For International shipment maximum compensation of USD 100

2. Shipment Insurance can be arranged for express parcels, although some restrictions and limitations may apply. These will depend on the destination and contents of the shipment. 
SMSA’s Shipment Insurance meets the general requirements for loss and damage to goods in transit. Protection is effective from the time SMSA Express has control or possession of the shipment until the time of delivery.

Extent of SMSA Liability
1. Customer has to request and sign an insurance request form.
2. Customer will be charged an additional amount of 2% of the shipment declared value.
3. Maximum value for carriage, insurance, and agreement compensation is USD 10,000

Exclusions of Liability:
1. We will not be liable for any loss of income, loss of profits, loss of markets, loss of reputation, loss of customers, loss of use, loss of opportunity even if we have knowledge that such damages or loss might arise of for any indirect, incidental, special or consequential damages or loss howsoever arising including without limitation breach of contract, negligence, wilful act or default.
       2. We are not liable if we do not fulfil any obligations towards you at all as a result of:
           2.1. Circumstances beyond our control such as (but not limited to (:
· Acts of God including earthquakes, cyclones, storms, flooding, fire, disease, fog, snow or frost;
· Force majeure including (but not limited to) war, accidents, acts of public enemies, strikes, embargoes, perils of the air, local disputes or civil commotions.
· National or local disruptions in air or ground transportation networks and mechanical problems to modes of transport or machinery.
· Defects in the contents of the shipment.
· Criminal acts of third parties such as theft.

        2.2. the contents of the shipment consisting of any article that is a prohibited item even though we may have accepted the shipment by mistake.
2.3. Our refusal to make any illegal payments on your behalf.
     
3. If a customer has an extremely time-sensitive shipment, the loss or delay of which may result in consequential damages, the customer must contact his own insurance agent or broker to insure against such risks, as SMSA does not assume such liabilities. SMSA does not provide and will not arrange such shipment insurance.

        3.1. The Guarantee does not apply to:
· Shipments linked to clinical trials where temperature sensitive packaging is being used.
· The extra charges applicable to any optional service sold with the shipment, e.g. packaging.
	مسئولية شركة سمسا
 للشحنات  غير المؤمن عليها سيكون الحد الأقصى:

ا. الشحنات المحليه الحد الأقصى للتعويض 100 جنيه مصري


ب. الشحنات الدوليه الحد الأقصى للتعويض 100 دولار أمريكي


2.يمكن ترتيب تأمين الشحن على الطرود المرسلة ، علماً  بأنه قد يتم تطبيق بعض القيود والتى تعتمد على الوجهة المرسل اليها الشحنة ومحتوياتها.

 يغطى التأمين الخسائر والأضرار التي تلحق بالبضائع العابرة بما فى ذلك الفقد والكسر علماً بأنه يسرى التأمين من الوقت الذي تتحكم فيه شركة سمسا في الشحنة أو حيازتها حتى وقت التسليم.

مدي مسؤولية شركة سمسا
1. يجب علي العميل طلب وتوقيع نموذج طلب التامين.
2. سيتم احتساب مبلغ إضافي قدره 2% من قيمه الشحنة المعلنة.
3. اقصي قيمه معلنة للشحنة للنقل والتامين والحد الأقصى للتعويض 10,000 دولار أمريكي
الاستثناءات من المسؤولية
1.نحن لن نكون مسؤولون عن اي خسارة في الدخل ، وفقدان الأرباح ، وفقدان الأسواق ، وفقدان السمعة ، وفقدان العملاء ، وفقدان الاستخدام ، وفقدان الفرصة حتى لو كان لدينا علم بان مثل هذه الاضرار أو الخسارة قد تنشأ عن أي أضرار أو خسائر غير مباشرة أو عرضية أو خاصة أو تبعية مهما كان سببها ، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر خرق العقد أو الإهمال أو الفعل المتعمد أو التقصير.
2. لا نتحمل المسؤولية إذا لم نفِ بأي التزامات تجاهك على الإطلاق نتيجة:
2.1 الظروف الخارجه عن ارادتنا مثل (علي سبيل المثال لا الحصر):

o الظروف القدرية بما في ذلك الزلازل ، والأعاصير، والعواصف، والفيضانات، والحرائق، والمرض، والضباب، والثلوج أو الصقيع.


o القوه القاهرة بما في ذلك (ولكن لا تقتصر علي) الحرب، والحوادث، وأفعال الأعداء العامة، والإضرابات، والحظر، والاعاصير، والمنازعات المحلية أو الاعمال المدنية. 
o الاضطرابات الوطنية أو المحلية في شبكات النقل الجوي أو الأرضي والمشاكل الميكانيكية لوسائل النقل أو الآلات. 

o العيوب في محتويات الشحنة. 
o الأفعال الإجرامية عن طريق طرف ثالث للغير مثل السرقة. 
 
2.2 الشحنات التى قد تحتوى على أى ماده محظوره حتى ولو قمنا بقبولها عن طريق الخطأ.


2.3. رفضنا القيام بأي مدفوعات غير قانونية نيابة عنك.

3.إذا كان لدى العميل شحنة حيث يمثل عنصر الوقت أهمية قصوى، أو فى حالة أن التأخير أو الضياع قد يؤدى الى خسائر فادحة فيجب على العميل الإتصال بوكيل التأمين أو الوسيط الخاص به للتأمين ضد مثل هذه المخاطر، لأن شركة سمسا لا تتحمل هذه الإلتزامات ولا تقدم شركة سمسا ولن تقوم بترتيب مثل هذا التأمين على الشحنة.

3.1. الضمان لا ينطبق على: 
• الشحنات المرتبطة بالتجارب الطبية حيث يتم استخدام عبوات حساسة لدرجة الحرارة.


• الرسوم الإضافية المطبقة على أي خدمة اختيارية تباع مع الشحنة، على سبيل المثال التعبئة والتغليف.
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